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بازدید مدیر عامل شرکت شهرک های 
صنعتی استان گیلان از پروژه احداث 

تصفیه خانه شهرک صنعتی لوشان

مهدی محبوبی حسن کیاده ضمن بازدید از این 
پروژه دستورات لازم را جهت تسریع در ساخت 
با دقت حداکثری و لحاظ نمودن کلیه معیارها 
و استانداردهای مورد نظر صادر کردند. گفتنی 
است در حال حاضر با توجه به اهمیت اجرای 
تصفیه خانه در شهرک های صنعتی ،در ۴ شهرک 
صنعتی در استان گیلان به صورت همزمان اجرای 

تصفیه خانه در حال انجام می باشد

درجلسه شورای اداری اداره کل    
کتابخانه های عمومی البرز عنوان شد؛

جشنواره کتابخوانی رضوی 
کانون توجه به سیره رضوی و ائمه 

اطهار)ع(است
مدیرکل کتابخانه های عمومی استان البرز در 
در جلسه  و  کل  اداره  این  اداری  جلسه شورای 
دبیرخانه جشنواره کتابخوانی رضوی استان گفت: 
جشنواره کتابخوانی رضوی کانون توجه به سیره 
. به گزارش روابط  ائمه اطهار)ع(است  رضوی و 
استان  عمومی  کتابخانه های  کل  اداره  عمومی 
البرز، پنجاه و پنجمین جلسه شورای اداری این 
اداره کل با حضور علی معدنی پور، مدیرکل اداره 
کل؛ معاون توسعه کتابخانه ها و امور همکاریها ، 
روسای ستادی و ادارات شهرستانی و کارشناسان 
ستادی اداره کل کتابخانه های عمومی استان برگزار 
شد. علی معدنی پور مدیرکل کتابخانه های عمومی 
و  از همکاران ستادی  تقدیر  البرز ضمن  استان 
روسای کتابخانه های عمومی شهرستانهای استان 
به جهت برگزاری با شکوه ایام الله دهه مبارک 
فجر و تبیین دستاوردهای انقلاب اسلامی ایران در 
سطح کتابخانه ها و حضور حداکثری کتابداران و 
اعضای کتابخانه های عمومی استان در راهپیمایی 
های  کتابخانه  کرد:  تصریح  بهمن   22 الله  یوم 
عمومی نقش خود را به عنوان پایگاههای فرهنگی 
در تبیین دستاوردهای انقلاب اسلامی و همچنین 
با کمک  اسلامی  انقلاب  با  امروز  نسل  آشنایی 
کتابداران و همکاران ستادی و روسای شهرستانها 
به خوبی ایفا کرد و اعتقاد راسخ دارم در آینده 
نیز با توان مضاعف و هم افزایی بیشتری برنامه 
های فرهنگی را در سطح کتابخانه های عمومی 
کتابخانه های  مدیرکل  کرد.  اجرا خواهد  استان 
عمومی استان البرز در ادامه با اشاره به آغاز بکار 
دبیرخانه دوازدهمین جشنواره کتابخوانی رضوی 
در استان البرز گفت: جشنواره کتابخوانی رضوی 
کانون توجه به سیره رضوی و ائمه اطهار)ع(است 
و نقش موثر آن در سالهای اخیر در سطح جامعه 
و به خصوص نسل جدید ستودنی است. وی با 
اشاره به اهداف جشنواره کتابخوانی رضوی مبنی 
بر اشاعه و ترویج فرهنگ و معارف ائمه معصومین 
فرهنگ  ویژه  به  آن  آموزه های  و  السلام  علیهم 
منورّ رضوی؛ گسترش فعالیت های کتاب خوانی 
ائمه  پاک  سیره  با  مرتبط  کتاب های  مطالعه  و 
امام  حضرت  به ویژه  السلام  علیهم  معصومین 
رضا علیه السلام؛ شناسایی و معرفی کتاب های 
فاخر مرتبط با فرهنگ و سیره اهل بیت علیهم 
عمومی  های  کتابخانه  کرد:  خاطرنشان  السلام 
بستر مناسبی را برای کودکان ، نوجوانان، جوانان 
و بزرگسالان فراهم نموده است تا با کتاب های 
فاخر در حوزه های دینی آشنا شده و با تامل و 
تعمق بیشتر در سیره ائمه معصومین)ع( قدم بر 
راه آنان بگذارند و علاوه برآن با کتاب های خوب 
انس گرفته و کتاب را به عنوان عضوی از خانواده 
خود پذیرفته و با آن زندگی کنند. مدیرکل کتابخانه 
های عمومی استان البرز با این عنوان که استان 
البرز در جشنواره کتابخوانی رضوی در سالهای 
پیشین عملکرد مناسبی را در مشارکت اعضای 
کتابخانه های عمومی داشته است گفت: بهره 
مندی از همه ظرفیت های تبلیغی و ترویجی در 
سطح کتابخانه های عمومی استان و مشارکت با 
برگزاری جشنواره  در  استانی  ادارات  و  سازمانها 

حائز اهمیت است .

جزئیات ۱۱ ماهه تولید و مصرف 
برق در خوزستان

منطقه ای  برق  شرکت  بهره برداری  معاون 
خوزستان گفت: در ۱۱ ماهه سال جاری تولید برق 
در استان در مقایسه با سال گذشته ۳.۵ درصد 
رشد داشته است. سید مهرداد بلادی  موسوی 
بیان کرد: در ۱۱ ماهه سال جاری ۳۶ هزار و ۴۸۰ 
گیگاوات ساعت برق در خوزستان تولید شده که 
در مقایسه با سال قبل ۳.۵ درصد رشد داشته 
است. وی افزود: از این مقدار برق تولیدی 2۸.۴ 
درصد در نیروگاه های برق آبی، ۷۰.2 درصد در 
حدود  و  ترکیبی  سیکل  و  حرارتی  نیروگاه های 
بوده  پراکنده  تولید  نیروگاه های  در  درصد   ۱.۴
است. معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای 
خوزستان تصریح کرد: از 2۵ هزار و ۶2۱ گیگاوات 
و  حرارتی  نیروگاه های  در  تولیدی  برق  ساعت 
سیکل ترکیبی، ۶۰ درصد توسط بخش خصوصی 
)شامل زرگان، آبادان، خرمشهر، بهبهان و فجر( 
)نیروگاه های  دولتی  بخش  توسط  درصد  و ۴۰ 
رامین و ماهشهر( تولید و به شبکه تحویل شده 
بازه  این  در  کرد:  اظهار  موسوی  بلادی  است. 
زمانی انرژی مصرفی با ۳۹ هزار و ۷۵۴ گیگاوات 
ساعت ۳.۳ درصد نسبت به مدت مشابه در 
سال قبل افزایش داشته و پیک مصرف بهمن  ماه 
با مصرف ۳ هزار و ۸۶۶ مگاوات نسبت به پیک 
بار مشابه سال قبل، 2.۵۷ درصد رشد داشته 
است. بر اساس این گزارش، ظرفیت منصوبه 
بخش  در  خوزستان  استان  برق  نیروی  تولید 
انتقال برابر با سیزده هزار و ۱۹۶ مگاوات بوده 
که از این میزان ظرفیت منصوبه در بخش آبی 
برابر با هشت هزار و ۱۶۹ مگاوات و در بخش 
حرارتی پنج هزار و 2۷ مگاوات است. ظرفیت 
بخش DG )نیروگاه های تولید پراکنده( نیز ۱۶۴ 

مگاوات است.

پست برق کشاورزی اهواز به مدار 
برگشت

مدیر امور انتقال ناحیه غرب اهواز شرکت برق 
منطقه ای خوزستان گفت: پست برق ۱۳2 به 
۳۳ و ۱۱ کیلوولت کشاورزی اهواز که به علت 
بارندگی های شدید دی  ماه دچار حادثه و از مدار 
با تعمیرات اساسی برق دار و  خارج شده بود، 

وارد مدار شد.
امیر زبیدی اظهار کرد: در بارندگی ۱۹ دی  ماه 
سال جاری به علت بارندگی شدید، کلیدخانه ۱۱ 
کیلوولت پست کشاورزی دچار حادثه و پست 

از مدار خارج شد.
حضور  با  حادثه  بروز  از  پس  افزود:  وی 
پست های  به  بار  انتقال  و  عملیاتی  نیروهای 
همجوار، تعمیرات اساسی کلیدخانه ۱۱ کیلوولت 
آغاز و قسمت های آسیب دیده در کمترین زمان 

ممکن تعمیر و بهینه سازی شد.
شرکت  اهواز  غرب  ناحیه  انتقال  امور  مدیر 
برق منطقه ای خوزستان تصریح کرد: از جمله 
بهینه سازی قسمت های  برای  اساسی  اقدامات 
به  می توان  کشاورزی  پست  آسیب دیده 
تعویض و اورهال بریکر ۱۱ کیلوولت، تعویض 
و اورهال سکسیونر، تعویض CT وال بوشینگ 
۱۱ کیلوولت، تعویض مقره ساپورت نگهدارنده 
باس بار ۱۱ کیلوولت، تعویض رله های بریکر و 

... اشاره کرد.
توزیع  فوق  برق  پست  اینکه  بیان  با  زبیدی 
حال  در  و  برق دار  حاضر  حال  در  کشاورزی 
بهره برداری است، اضافه کرد: با توجه به شرایط 
جوی حاکم، نیروهای عملیاتی و تعمیراتی این 
هر  اثرات  تا  کامل هستند  آمادگی  در  شرکت 
حادثه در شبکه را در کمترین زمان ممکن برطرف 
کنند. شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت 
انتقال برق در شبکه انتقال و فوق توزیع در دو 
استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر 

عهده دارد.

فرشید ایزدی در کنفرانس خبری، گفت: امسال 
در استان فارس 2۳ هزار فقره تلفن ثابت، ۳2 هزار 
و ۴۵۸ فقره ADSL)اینترنت روی خط ثابت(، ۳۶۴2 
 FTTH اینترنت پرسرعت( و ۱۸۵۸ فقره(VDSL فقره
کیلومتر  نقطه ای، ۱۷۵  طرح های  بر  علاوه  و  دائر 
فیبرنوری اجرا و ۵۸۳ فقره سرویس اینترنت تجاری 

ایجاد شده است.
او با اشاره به اینکه امکان استفاده از VDSL برای 
مشترکانی است که در فاصله حداکثر ۳۰۰ متری 
کافوهای فیبرنوری مخابرات قرار دارند؛ گفت: این 
سرویس امکان تامین اینترنت با سرعت بیشتری را 

برای مشترکان فراهم می کند.
ایزدی در خصوص سرویس اینترنت تجاری نیز 
نظیر  مشترکانی  ویژه  سرویس  این  داد:  توضیح 
مراکز  تجاری،  موسسه های  و  شرکت ها  بانک ها، 
خدماتی و ... است که نیازمند فضای اختصاصی 
برای انجام حجم بالایی از آپلود و دانلود هستند و 
نیاز مشترک،  با تقاضا و  تعرفه خدمات متناسب 

مشخص و دریافت می شود.
مزایده املاک مخابرات در فارس ارتباطی با 

مولدسازی ندارد
این مقام مسئول با اشاره به انتشار آگهی مزایده 
املاک شرکت مخابرات فارس، گفت: مخابرات یک 
شرکت خصوصی است و فروش املاک و مستغلات 

آن ارتباطی با طرح مولدسازی ندارد.
ایزدی ادامه داد: با توجه به تعهدات معوق مانده 
این شرکت در پرداخت مطالبات بازنشستگان و نبود 
تناسب بین درآمد و هزینه ها، با هدف تامین منابع 
مالی، موضوع فروش املاک و مستغلات مازاد در 
دستور کار قرار گرفته است. او با بیان اینکه این اقدام 
براساس مصوبه هیئت دولت اجرایی شده است، 
گفت: ۱۰۰ درصد درآمد حاصله از فروش املاک و 
مستغلات مخابرات در هر استان، صرف پرداخت 
مطالبات معوق بازنشستگان همان استان خواهد شد 
و اگر مبلغی باقی بماند در توسعه زیرساخت های 

ارتباطی استان هزینه می شود.
مخابرات همچنان زیان ده است

ایزدی با بیان اینکه علیرغم افزایش تعرفه ها، درآمد 
استان ها،  همه  در  مخابرات  شرکت های  هزینه  و 
همخوانی ندارد، گفت: افزایش تعرفه خوب بود و به 
رشد درآمد کمک کرد، اما همچنان میزان هزینه ها 

با حجم هزینه های جاری و عمرانی، تناسبی ندارد.
رفع  برای  مخابرات  ملی  اینکه شرکت  بیان  با  او 
مشکلات مالی، طرحی را به مجلس پیشنهاد داده 
در  پیشنهاداتی  طرح،  این  براساس  گفت:  است، 
چهار زمینه مطرح شده که شامل افزایش متعادل 
سالانه تعرفه، بازنگری در امکان تهاتر با دستگاه های 
در  مخابرات  خدمات  توسعه  طرح  اصلاح  دولتی، 
قرارداد  متن  اصلاح  و  محروم  مناطق  و  روستاها 

مربوط به خدمات FTTH است.
دلایل مطلوب نبودن کیفیت ارتباط تلفن همراه

ایزدی با قبول ایراد و انتقادات مطرح در خصوص 
کیفیت ارتباط تلفن همراه، گفت: وجود مشکل در 
برقراری ارتباط تلفن همراه در فارس و به ویژه شهر 
شیراز، 2 دلیل دارد، اولین و مهمترین دلیل، فاصله 

سایر  با  مقایسه  در  موجود  سایت های  بین  زیاد 
کلانشهرهای کشور است.

مدیر مخابرات فارس گفت: علیرغم آنکه تجهیزات 
و مواداولیه مورد نیاز برای احداث سایت های جدید 
تلفن همراه تامین شده است اما به دلیل مقاومت 
در  سایت ها  این  احداث  امکان  شهروندان،  برخی 

نقاط تعیین شده توسط طراح، فراهم نشده است.
ارتباط  کیفیت  بر  اثرگذار  عامل  دومین  ایزدی 
از  برخی  استفاده  را  اول  همراه  تلفن  مشترکان 
شکل  به  کننده  تقویت  یا  "ریپیتر"  از  مشترکان 
غیرمجاز به ویژه در مناطق متراکم شهری دانست و 
از مردم خواست که برای رفع این مشکل با مخابرات 

در تماس باشند.
والله سایت های مخابراتی سرطان زا نیست!

مدیرمخابرات فارس با یادآوری اینکه هم اینک در 
کلانشهر شیراز نیاز به احداث ۱۵۰ سایت جدید تلفن 
همراه وجود دارد، گفت: بنا به دلایل مختلف بعضی 
شهروندان نسبت به نصب و راه اندازی دکل های 
مخابراتی در محدوده محل سکونت خود حساس 
هستند و به اشکال مختلف در مقابل آن مقاومت 
می کنند. ایزدی با بیان اینکه در بعضی موارد شاهد 
مقابله سخت مردم با عوامل مخابرات و ممانعت از 
نصب دکل ها هستیم، افزود: در بعضی نقاط حتی 
شاهد بوده ایم که با وجود همکاری شورا و شهرداری، 
شهروندان از نصب دکل در بوستان ها و پارک ها هم 

ممانعت کرده اند.
ارتقاء  اینکه  یادآوری  با  فارس  مخابرات  مدیر 

تکنولوژی ارتباطی منجر به لزوم کاهش فاصله بین 
دکل های  نصب  محل  گفت:  است،  شده  دکل ها 
مخابراتی توسط طراح مشخص می شود و نمی توانیم 
در هر نقطه که امکان تامین فضا وجود دارد، دکل 
اضافه کنیم. ایزدی با اشاره به اینکه براساس اعلام 
سازمان انرژی اتمی و سازمان تنظیم مقررات رادیویی 
به عنوان مراجع اصلی ناظر، دکل های مخابرات هیچ 
نقش بیماری زایی ندارد، گفت: والله امواج مخابراتی 
سرطان و بیماری زا نیست، مردم باور کنند که هرچه 
فاصله کانونی آنان با دکل ها بیشتر باشد، بیشتر 
در معرض امواج قرار دارند. او خاطرنشان کرد که 
با توجه به وجود ۱۸ حسگر امواج مخابراتی در شیراز 
و آنلاین بودن سیستم ها، امکان رصد میزان امواج 
ایجاد شده دکل ها توسط شهروندان وجود دارد تا 
این  رادیویی  تشعشعات  که  باشند  مطمئن  مردم 
دکل ها یک صدم درصد حد مجاز تعیین شده هم 

نیست.
سرقت تجهیزات مشکل بزرگ مخابرات

ایزدی، یکی از مشکلات عمده در بحث خدمت 
رسانی مطلوب شرکت مخابرات را سرقت روزافزون 
تجیهزات و کابل های شبکه مخابراتی ذکر و اضافه 
کرد: علیرغم همکاری بسیار مطلوب نیروی انتظامی 
به خدمت  همچنان  سارقان، سرقت  دستگیری  و 
رسانی آسیب می زند. مدیر مخابرات فارس با بیان 
اینکه در بعضی مناطق کلانشهر شیراز شاهد تکرار 
چندین باره سرقت بوده ایم، گفت: به دلیل حجم 
سرقت ها، گاه ترمیم و بازسازی شبکه مدت زیادی 

بر ۱۰  بالغ  امسال  حالیکه  در  می انجامد،  به طول 
میلیارد تومان برای خرید کابل هزینه شده اما میزان 
سرقت بیش از آن بوده است. ایزدی با تاکید براینکه 
برای جایگزین کابل و تجهیزات به سرقت رفته، از 
مشترکان مطالبه وجه نمی شود، گفت: بعضی موارد 
مشترک تقاضا دارد که در کوتاهترین زمان ممکن 
کابل سرقت شده جایگزین شود و به همین دلیل 
شخصا مبادرت به خرید کابل می کند، اما اگر مامور 
مخابرات از شهروندان در قبال این کار مطالبه وجه 
کردند موضوع به این شرکت گزارش شود تا پیگیری 

و برخورد کنیم.
اجرای طرح "نجما" در فارس

مدیر مخابرات فارس گفت: با برنامه ریزی مناسب، 
طرح نهضت جهادی برای توسعه فیبرنوری در شیراز 
و چند شهر استان با عنوان "نجما" تهیه شده است 
که در صورت تائید از سوی هیئت مدیره، اجرایی 
این  اجرای  زمان  مدت  گفت:  ایزدی  شد.  خواهد 
میلیارد   ۵۰۰ آن  نیاز  مورد  اعتبار  و  سال   2 طرح 
تومان پیش بینی شده است؛ این اعتبار از محل های 
مختلف نظیر فروش املاک و مستغلات مازاد شرکت 

و گرفتن مشترکان جدید و .... تامین خواهد شد.
مدیر مخابرات فارس با بیان اینکه همه تجهیزات 
مورد نیاز برای توسعه و ارتقاء شبکه های ارتباطی، 
اروپایی  استانداردهای سختگیرانه کشورهای  دارای 
کشور،  در  استفاده  مورد  تجهیزات  گفت:  است، 
همان تجهیزاتی است که در کشورهای پیشرفته نیز 

استفاده می شود.

مدیر مخابرات فارس مطرح کرد:

ح "نجما" با هدف گسترش فیبر نوری اجرای قریب الوقوع طر
اجرای  از  همراه،  و  ثابت  تلفن  ارتباطات  زیرساختی  بخش های  در  توسعه  طرح های  تداوم  به  اشاره  با  فارس  استان  مخابرات  منطقه ای  مدیر 

قریب الوقوع طرح "نجما" با هدف گسترش فیبر نوری در شیراز و بعضی شهرهای این استان خبر داد.

با برنامه ریزی 
مناسب، طرح 

نهضت جهادی 
برای توسعه 

فیبرنوری در 
شیراز و چند 
شهر استان با 
عنوان  نجما 

تهیه شده است 
که در صورت 
تائید از سوی 
هیئت مدیره، 

اجرایی خواهد 
شد

مطبوعات،  جشنواره  :هفتمین  فر  شکوهی   محمد   زاهدان  
خبرگزاری ها، پایگاه های خبری و آیین تجلیل از خبرنگاران با حضور 
استاندار سیستان و بلوچستان، جمعی از مدیران و خبرنگاران در 

سینما هلال زاهدان برگزار شد.
مراسم  این  در  پنجشنبه  روز  بلوچستان  و  سیستان  استاندار 
اظهارداشت: سه راهبرد بلندمدت، میان مدت و کوتاه مدت در 
بخش های مختلف استان داریم زیرا سیستان و بلوچستان ظرفیت 
های فراوانی دارد و همه باید در کنار یکدیگر محرومیت ها را برطرف 
کنیم و با نگاه تولیدی کار را جلو ببریم تا در تمامی حوزه ها پیشرفت 
کنیم. محمد کرمی گفت: باید نگاه ها در سیستان و بلوچستان 
تولیدی و فرهنگ کار تقویت شود و همه با اتحاد و انسجام به 

یکدیگر کمک کرده و به سمت پژوهش محوری حرکت کنیم.
وی افزود: آموزش و پرورش یکی از موضوعات بسیار مهمی است 
که توجه به آن بسیار اهمیت دارد و باید روز به روز بر توانایی دانش 

آموزان افزوده شود.
استاندار سیستان و بلوچستان بیان کرد: بحث تجارت در زمینه 
صادرات و واردات در این استان در حال گسترش است و در حوزه 
بخش کشاورزی استان محصولات بسیار خوبی وجود دارد و صنایع 
تبدیلی معادن و شیلات بسیار اهمیت دارد که باید مورد توجه قرار 
گیرد. نماینده مردم حوزه انتخابیه زابل در مجلس شورای اسلامی 
نیز در این مراسم گفت: به برکت وجود رهبر معظم انقلاب و بینش 
مردم تاکنون بسیاری از توطئه های دشمنان باطل شده و امروز 
خبرنگاران واسط بین مردم و مسوولان هستند زیرا خیلی ها تلاش 
می کنند تا خدمات نظام را بد جلوه دهند اما خبرنگاران با روشنگری 
می توانند نقشه آنان را نقش برآب کرده و به دشمنان اجازه سوء 

استفاده را ندهند.
محمد سرگزی افزود: رسانه ها در سیستان و بلوچستان تا جایی 
که می توانند باید نمایانگر زیبایی ها و واقعیت های استان در بخش 
های مختلف باشند تا ذهن مردم کشور را نسبت به این استان 
تغییر دهند. وی اظهارداشت: در شاخصه های مختلف موضوع 
های جرم شناسی در کشور کمترین میزان جرم مربوط به سیستان 
این موضوع  اذهان عمومی  در  متاسفانه  اما  است  بلوچستان  و 
برعکس است. نماینده مردم حوزه انتخابیه زابل در مجلس شورای 
اسلامی ادامه داد: حضور پررنگ اصحاب رسانه به عنوان مطالبه گر 
و پیگیر موضوعات مختلف استان در سفر مقامات ملی به سیستان 
و بلوچستان بسیار تاثیرگذار بوده و باعث ایجاد اتفاقات خوبی می 
شود. وی گفت: استاندار باید مدیران استان را مکلف کند تا هر سه 
ماه یکبار نشست خبری با رسانه ها برگزار و تورهای خبری مستند 
از مگا پروژه ها انجام شود تا همه مردم از اقدامات انجام شده توسط 

دولت مطلع شوند.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی سیستان و بلوچستان نیز در 
این مراسم اظهارداشت: خبرنگاران در طول سال انعکاس دهنده 
واقعیت های جامعه هستند و امیدواریم همچنان در مسیر درست 

حرکت کنند.
اما  فراگرفته  را  دنیا  دروغین  اخبار  امروز  گفت:  سرگزی  علی 
صداقت همیشه پیروز است و باید خبرنگاران با اخبار درست و دقیق 

اتفاقات خوبی را در استان رقم بزنند.
این  در  نیز  بلوچستان  و  سیستان  مطبوعات  خانه  مدیرعامل 
مراسم بیان کرد: فراخوان هفتمین جشنواره مطبوعات، خبرگزاری 
در ۱۱  ماه سالجاری  در شهریوره  استان  های خبری  پایگاه  و  ها 
بخش شامل گزارش ) خبری، گزارش تحلیلی - توصیفی(، گزارش 
ویدئویی، یادداشت و سر مقاله، خبر، مصاحبه تفصیلی، عکس 
)مستند یا خبری(، تیتر، پوستر و اینفوگرافیک، طراحی و صفحه 

آرایی، طنز و کاریکاتور و موشن گرافیک منتشر شد.
اثر از سوی ۴۶ شرکت  محمدهادی طهرانی مقدم گفت: ۱۷۷ 
کننده به این جشنواره ارسال شد که ۶ اثر مقام اول، هفت اثر مقام 

دوم و ۱۰ اثر حائز رتبه سوم شدند.
وی افزود: در بخش ویژه این جشنواره نیز 2۰ اثر با ۱۳ شرکت 

کننده و سه نفر برگزیده مورد تقدیر قرار گرفتند.
مدیرعامل خانه مطبوعات سیستان و بلوچستان اظهارداشت: 
بیشترین اثر شرکت کننده در این جشنواره مربوط به بخش گزارش 
و کمترین در حوزه طنز بوده که باید با همکاری اداره کل فرهنگ 

و ارشاد اسلامی و حوزه هنری فعالیت در این بخش بیشتر شود.
وی گفت: داوری این جشنواره را چهار داور ملی بر عهده داشتند.

 هفتمین جشنواره مطبوعات و خبرگزاری ها در زاهدان بکار خود پایان داد

وزیر نیرو:
طرح انتقال آب»سد کانی سیب«سرآغاز احیای دریاچه ارومیه است

وزیر نیرو با اشاره به اینکه اجرای طرح انتقال آب به دریاچه ارومیه از جمله بزرگترین طرح های احیای این دریاچه است، گفت: این 
پروژه سرآغازی برای احیای کامل دریاچه ارومیه است.

 علی اکبر محرابیان در آئین افتتاح سامانه انتقال آب به دریاچه ارومیه که با حضور رئیس جمهور برگزار شد، افزود: حفظ 
محیط زیست، توجه به محیط زیست از آموزه های دینی و وظایف ملی ما ایرانیان است، توجه به این مقوله می طلبد توجه 
ویژه ای به این پروژه ها داشته باشیم. وی با بیان اینکه دریاچه ارومیه همواره دچار چالش های جدی بوده است، افزود: دریاچه 
ارومیه ۵۰ سال گذشته از نقاط بسیار مهم در منطقه شمال غرب بود و چالش جدی محسوب می شود در این راستا با روی کار 

آمدن دولت سیزدهم کارگروه ملی احیای دریاچه ارومیه تشکیل و 2۶ اقدام تصمیم گیری شد.
وی ادامه داد: اجرای 2۶ طرح تمهید شده در دولت سیزدهم می تواند به سرانجام برسد و در این راستا نیازمند بارش های خوب 

در منطقه و مشارکت مردم هستیم که البته امسال بارش ها ۳۷ درصد کمتر از سال گذشته است.
وی با بیان اینکه در اجرای این طرح مهم چالش بزرگ ما منطقه آبرفتی به طول ۸۰۰ متر بود که باعث تخریب تونل شده بود، عنوان 
کرد: از تجربیات مشاورین خارجی هم استفاده کردیم برخی می گفتند صرف نظر کنید برخی می گفتند آب را به سطح بیارید که هر کدام نیازمند هزینه های 

سنگینی بود، اما مشاوره های داخلی طرحی دادند که با کمترین هزینه و وقت کار را پیش ببریم و در یک اقدام فشرده در سه شیفت کار اصلاح انجام گرفت.
محرابیان خاطرنشان کرد: با این اقدامات دریاچه ارومیه احیا نمی شود و باید 2۶ اقدام دیگر انجام شود که این اقدام سنگین ترین بود. در کنار آن باید تغییر 

الگوی کشت و کاهش مصرف هم داشته باشیم، بارش شرط اصلی است و اگر بارش به اندازه نباشد چالش های جدی خواهیم داشت.
وزیر نیرو با تاکید بر اینکه بارش های بهمن بخش قابل توجهی از عدم بارش پاییز را جبران کرد، اما سه سال سنگین خشکسالی را داشتیم، گفت: در شمالغرب 

بارش ها نسبت به میانگین کشوری کمتر است.
محرابیان با بیان اینکه توجه به محیط زیست از آموزه های اسلامی است، اظهار کرد: در همین راستا توجه به بهبود وضعیت دریاچه ارومیه در دستور کار 
قرار گرفته و سعی داریم این چالش بسیار جدی را رفع کنیم. وی با اشاره به دیگر برنامه های احیای دریاچه ارومیه ادامه داد: انتقال پساب بهداشتی از شهرهای 

منطقه از جمله تبریز و ارومیه از دیگر اقدامات در این بخش است که امیدواریم حداکثر تا خرداد آینده به بهره برداری برسد.
وزیر نیرو با اشاره به چالش های پیش روی طرح انتقال آب اضافه کرد: چالش بزرگی در سر راه اجرای تونل ایجاد شد که موجب بروز مشکل در ۸۰۰ متر از 

تونل شد و تصمیم گرفتیم که در یک اقدام فشرده تونل مرمت شود که البته این پروژه اصلاح با کار و تلاش شبانه روزی و سه شیفته پیش رفت.

معاون عمرانی استاندار اصفهان:
دستگاه های اجرایی اصفهان مشکل زیرگذر بهارستان را فوری برطرف کنند

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان گفت: مشکل زیرگذر ورودی بهارستان با همکاری دستگاه های مختلف استان باید  
در سریع ترین زمان ممکن برطرف شود.

مهران زینلیان در دهمین جلسه کمیسیون مدیریت اجرایی ایمنی حمل و نقل استان ضمن قدردانی از تلاش دستگاه های 
امدادرسان  دستگاه های  جانب  از  منسجمی  عملیات  شاهد  داشت:  اظهار  اخیر،  ایام  بارندگی های  خدمت  رسان در 

و خدمت رسان استان در روزهای گذشته بودیم که ستودنی است.
وی ادامه داد: به رغم همه تلاش های انجام شده نقاط ضعفی وجود داشت که مردم را با مشکل مواجه کرد و نباید به 

سادگی از آنها گذشت؛ بلکه بایستی با مرور و بررسی دوباره، برای مشکلات راهکار اندیشید.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان با تأکید بر مستندسازی اقدامات انجام شده در استان در شرایط بارش برف 
و باران و امدادرسانی به سایر استان ها، گفت: جامعه امروز ما نیازمند امید و همدلی است. در ایام گذشته تلاش های فراوانی برای 
امدادرسانی در سراسر استان و سایر استان های همجوار انجام شد که شایسته است به نحو مطلوبی در معرض دید و اطلاع مردم قرار 

بگیرد. زینلیان افزود: زمانی که مردم از تلاش دستگاه های مختلف در روزهای بحرانی باخبر شوند؛ به خدمت رسانی دولت دلگرم می شوند.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان در خصوص آب گرفتگی و مسدود شدن مسیر ورودی شهر بهارستان، تأکید کرد: این مشکل با همکاری 
دستگاه های مختلف از جمله اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان، شرکت آب منطقه ای اصفهان و سایر دستگاه های مرتبط در سریع ترین زمان ممکن 
برطرف شود. زینلیان با اشاره به پیش بینی اداره کل هواشناسی استان مبنی بر ورود سامانه بارشی در روزهای آینده به استان، گفت: هر چند که عملیات اجرایی 

ساماندهی مسیر ورودی بهارستان زمان بر است اما نباید مردم بار دیگر با مشکل تردد مواجه شوند.
وی پس از ارائه گزارش دستگاه های اجرایی در بارش های اخیر استان، اظهار کرد: تجربیات روزهای گذشته و مشکلات اجرایی به صورت انحصاری در قالب 
کمیته های تخصصی مطرح، بررسی و نتیجه تصمیمات هر کمیته به جلسات کمیسیون ایمنی راه استان ارائه شود تا مشکلات به صورت بنیادین برطرف شوند.

زینلیان خاطرنشان کرد: در روزهای گذشته شهرداری ها و دهیاری های استان به خط بودند و تا حد امکان تلاش کردند تا مشکلات ناشی از بارش شدید باران 
و برف برطرف شود اما به دلیل نقص در زنجیره مدیریتی، خلاءهایی ایجاد و باعث مسدود شدن مسیرها و مشکل برای مسافران شد.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری با اشاره به ایام نوروز و ماه مبارک رمضان، گفت: پیش بینی می شود سفرهای نوروزی از روزهای پایانی اسفندماه آغاز 
شود لذا ضروری است تمامی دستگاه های مرتبط برای رقم زدن نوروزی ایمن تلاش کنند و در این خصوص برنامه ریزی داشته باشند.


